
Referat fra FAU-møte onsdag 5. april 2017 

Tilstede: Jannicke Igland, Hamid Khalkahl, Jorunn Tjoflaat, Tone Karin Veen, Katherine Ferguson, 

Kjersti Hodne, Kari Nordvik, Kristine Heitmann, Anne Marie Fenstad og Anita Karlsen. 

Nye saker: 

Hamid har sendt søknad til kommunen om tilskudd til ettermiddagsaktiviteter for barna på skolen.   

Det arrangeres SU-møte torsdag 6. april. Hamid og Anne Marie stiller fra FAU. Hamid vil ta opp 

ettermiddagsaktiviteter og klasserommene til tredje klasse på dette møtet. De vil også ta opp at 

klassene bør ha kontinuitet i klassekontakt gjennom skoleløpet. Elever og foresatte ønsker også å få 

informasjon om hvem som blir deres kontaktlærer for det neste skoleåret så tidlig som mulig. Videre 

vil Hamid høre med skolen om de vil stå som søker til midler for uteområder rundt skolen.  Har andre 

noen saker de vil ha drøftet, kan de sende det til Hamid.  

Foreldre har kontaktet Hamid for å høre om FAU kan arrangere aktiviteter som er samlende for 

barna på skolen. Ulike turneringer osv. FAU tenker at dette er klassekontaktene sitt ansvar. Det kan 

arrangeres spillekvelder, foreldretreff, turer osv. for de ulike klassene. 

Foreldre var positive til skolediskoen. Flere har gitt utrykk for at de ønsker flere slike arrangementer. 

FAU har tidligere diskutert om det skal arrangeres en Haloween-fest til høsten. FAU kan ha et 

arrangement om våren og et om høsten. Det var få elever fra 7.trinn på diskoen. Neste år bør vi 

vurdere å ha et arrangement for 1-3 og et for 4-7 for å en jevnere fordeling av barn tilstede. 

Temakvelden har fått masse positive tilbakemeldinger fra foreldre. Interessant tema og en flink 

foredragsholder.  

Pågående saker: 

Katherine er fortsatt i kontakt med diverse skoler angående oppgradering av uteområder. Hun har 

kontaktet de i kommunen som har med spillemidler å gjøre. FAU kan ikke søke. Det må skolen eller 

et idrettsanlegg gjøre. Midlene blir ikke utbetalt før om to år. Utegruppen i FAU avtaler et møte med 

kommunen for å få klarhet i søknadsprosessen. 

Skolediskoen gikk med et overskudd på ca. 3000 kr og temakvelden gav et overskudd på 1000 kr. Få 

klasser har foreløpig søkt FAU om tilskudd på inntil 1000 kr. 

Vedtektene til FAU blir tatt opp på neste møte. 

 

Neste møte er 3. mai kl. 19.30 

Referent: Jorunn Tjoflaat  

 


